
Gdańsk, 09.08.2019 

 

 

Szanowni Państwo,  

W załączniku powinni Państwo dostać pismo od Przewodniczącej Okręgu Pomorskiego 

wyjaśniające, czym jest Fundusz Płaskiego Węzła i skąd decyzja władz ZHR-u o zobligowaniu obozów 

do przekazania na niego środków.  

Pragnę jednak dodatkowo wyjaśnić Państwu sytuację i wytłumaczyć, że informację o tym 

obowiązku otrzymaliśmy już po ustaleniu kosztów naszych obozów. Jako komenda obozu zdecydowałyśmy 

się jednak (w związku z i tak stosunkowo wysokim kosztem obozu) nie zbierać o Państwa dodatkowych 

wpłat na ten cel i spróbować opłacić darowiznę z zebranych od Państwa składek. Na pozór nielogiczny dość 

proces zbierania od Państwa oświadczeń w tym momencie mam nadzieję, że został przeze mnie choć 

trochę uzasadniony i jest niestety konieczny do rozliczenia naszego obozu.  

Z góry dziękuję za zrozumienie i przekazanie drużynowym oświadczeń.  

Pozdrawiam serdecznie,  

Julia Horodecka 

Komendantka obozu nad jez. Gołuń 


